

Commonly Used Phrases

This document was created for free by healthcare linguists at ULG, to help hospitals and care facilities working with communities who speak Arabic with the most common COVID-19 phrases.

While every attempt has been made to provide accurate and useful translations, use of these translations is solely at your discretion.

English	Arabic
We will open at _____ and close at _____. <i><Use spaces to put in a number></i>	سوف نفتح في _____ ونغلق في _____ .
We will be closed for _____ <i><Use spaces to put in a number></i> weeks in response to coronavirus COVID-19 concerns.	سيستمر الإغلاق لمدة _____ من الأسابيع استجابة لمخاوف انتشار فيروس كورونا COVID-19.
Due to infection control practices, only _____ <i><Use spaces to put in a number></i> people may enter with each patient.	بسبب ممارسات مكافحة العدوى، يمكن فقط دخول عدد _____ من الأشخاص مع كل مريض.
Please put on a mask.	من فضلك ارتدِ قناعاً.
Please help your child put on a mask.	الرجاء مساعدة طفلك على ارتداء قناع.
There is a limit on this item.	هناك حد لهذا العنصر.
You cannot buy more than _____ <i><Use spaces to put in a number></i>	لا يمكنك شراء أكثر من _____
We cannot provide more than _____ <i><Use spaces to put in a number></i>	لا يمكننا توفير أكثر من _____
Wash your hands before entering.	اغسل يديك قبل الدخول.
Wash your hands for at least 20 seconds using soap & water, then dry your hands with a paper towel.	اغسل يديك لمدة 20 ثانية على الأقل باستخدام الصابون والماء، ثم قم بتجفيف يديك بمنشفة ورقية.
Avoid Touching your eyes, nose and mouth with unwashed hands.	تجنب لمس عينيك وأنفك وفمك بأيدي غير مغسولة.
Please maintain at least 6 feet distance from other people in public gatherings.	يرجى الحفاظ على مسافة لا تقل عن 6 أقدام بينك وبين الأشخاص الآخرين في التجمعات العامة.
For more information please contact:	لمزيد من المعلومات يرجى الاتصال على:
Clean AND disinfect frequently touched surfaces daily.	يتعين تنظيف وتطهير الأسطح التي يتم لمسها في كثير من الأحيان يوميا.
Cover your mouth and nose with a tissue when you cough	غط فمك وأنفك بمنديل ورقي عند السعال
Please call ahead before coming to the doctor's office, so we can confirm the best way to help.	يرجى الاتصال قبل المجيء إلى عيادة الطبيب، حتى نتمكن من تأكيد أفضل طريقة للمساعدة.